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Seloste ja perustelut: Kuru-neuvoston kokous 28.1.2025 § 5 
 

Kuru-neuvostolle oli esitetty asukasillan järjestämistä aiheena turvallisuus. 
Neuvosto keskusteli asukasillan järjestämisestä ja totesi, että aiemmissa 
asukasilloissa on käsitelty monia ajankohtaisia asioita, eikä tällä hetkellä ole 
erityistä tarvetta asukasillan järjestämiselle. Jos tarvetta on, asukasilta voidaan 
järjestää myöhemmin keväällä. 

 
Esittelijä: Puheenjohtaja 

 
Päätösehdotus: Kuru-neuvosto keskustelee asukaillan järjestämisestä. 
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